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1. Otvorenie zasadnutia: Starosta obce Peter Ilčík konštatoval, že OZ  je uznášaniaschopné, preto 

po privítaní  prítomných rokovanie   zasadnutia Obecného zastupiteľstva  otvoril a riadil  za 

prítomnosti členov OZ:  Zuzana Habardiková, Bc. Balázs Kopócsi, Viktória Kelemenová, Dávid 

Kosa,  Mgr.Tímea Kosová ,Margita Tóth, Ildikó Šudák.  

Ďalší prítomní: kontrolórka obce Ing.M.Szoboszlaiová 

2. Starosta obce prečítal návrh programu zasadnutia:   
1. Otvorenie zasadnutia  

2. Návrh programu zasadnutia  

3. Voľba overovateľov a určenie zapisovateľa zápisnice  

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  

5. Prerokovanie zásad hospodárenia s majetkom obce  

6. Schválenie zásad hospodárenia s majetkom obce  

7. Správa o výsledku kontroly dodržiavania zákona č. 283/2002 Z. z. o cest. náhradách  

8. Vymenovanie inventarizačnej komisie  

9. Správa starostu obce  

10. Diskusia, rôzne  

11. Záver zasadnutia 

OZ schvaľuje program zasadnutia / za 7 hlasov, neprítomní 0/ 

3. Starosta obce požiadal OZ aby  navrhli overovateľov zápisnice,  a zapisovateľa. 

Za zapisovateľku starosta určil  Violu Jancsárovú . Za overovateľov zápisnice boli zvolení : Mgr. 

Tímea Kosová, Viktória Kelemenová . OZ schvaľuje  / za 7 hlasov, neprítomní 0 / 

4. Kontrola plnenia úloh:preložená k bodu 9 .  

 

5. Starosta obce P.Ilčík požiadal hl. kontrolórku obce Ing. M. Szoboszlaiovú aby  zhrnula čo obsahuje 

a prečo je dôležitá  smernica pre zásady hospodárenia s majetkom obce, ktorá bola pripravená   na 

prejednanie a schválenie.  Zásady hospodárenia s majetkom obce definujú majetok obce, 

prebytočný majetok obce, kompetencie orgánov obce. Zásady stanovujú aj pravidlá, ktoré treba 

dodržiavať vo veci správy majetku obce, nadobúdania majetku obce,  pri nájme majetku obce, pri 

výpožičke majetku obce  ale aj iné majetkové práva ako je nakladanie s cennými papiermi alebo 

aj majetkom štátu.  

 

6. Z  dôvodu zmien v zákone č.138/1991 Zb. o majetku obcí, ktorý upravuje majetkové postavenie a 

hospodárenie obcí s ich majetkom OZ schvaľuje zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Obce 

Vrbová nad Váhom a s majetkom štátu, ktorý obec užíva s účinnosťou od 01. novembra 2023. / za 7 

hlasov, neprítomní 0 /.  
7. Hl. kontrolórka  predniesla správu o výsledku kontroly dodržiavania zákona č. 283/2002 Z. z. o cest. 

náhradách v ktorej navrhuje vypracovať vnútorný predpis, týkajúci sa vyúčtovania cestovných 

náhrad a zaviesť evidenciu cestovných príkazov. OZ správu berie na vedomie. / za 7 hlasov, 

neprítomní 0 /. 

8. Za členov inventarizačnej komisie starosta obce určil: Z.Habardikovú, Mgr.T.Kosovú, M.Tóth. 

OZ schvaľuje. / za 7 hlasov, neprítomní 0 /. 
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9. Správa starostu obce: 

Starosta obce poďakoval za prácu  obecnému zastupiteľstvu. Ďalej hovoril o aktuálnych témach. 

Obec získala dotáciu na kompostéry vo výške 28199,-eur. Je to 100%, netreba hradiť žiadnu 

spoluúčasť. Jedná sa cca o 173 kusov 800 litrových kompostérov. 

Výstavba ihriska v areály mš sa uskutoční v budúcom roku. Dotácia je vo výške 40 500,- eur , 

spoluúčasť bude  vo výške  10%. 

Stále čakáme  na vyhodnotenie žiadosti o  dotáciu  na rekonštrukciu obecného úradu ako aj na 

vyhodnotenie žiadosti na rekonštrukciu ČOVaTK. 

Rekonštrukcia bývalej starej školy v Zlatej Osade  „ Environmentálne centrum v obci Vrbová 

nad Váhom“  prebieha, má sa dokončiť do konca roka. 

Vláda odpustila samosprávam covid pôžičky v celkovej výške. 

 Novú bytovku   začínajú stavať čoskoro.  

Žiadosť o dotáciu na multifunkčné ihrisko nebola schválená. 

Dotáciu na miestny park ešte stále nepreplatila PPA, nekomunikujú. 

Adventná oslava je plánovaná na jeden deň a to na 10.december aj s Mikulášom. 

10.   Do diskusie sa neprihlásil nikto  z prítomných poslancov. 

11. Záver zasadnutia: Starosta obce  poďakoval za účasť  všetkým  a ukončil zasadnutie.  

 

Vo Vrbovej nad Váhom,   15.10.2023             Správnosť vyhotovenia potvrdzuje 

   

  

                

                                        Peter Ilčík                  

                             starosta obce 
 
Overovatelia: 

Tímea Kosová,Mgr........................... 

Viktória Kelemenová 
 

........................ 


